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NOTICE OF COMPLETION OF ENVIRONMENTAL PROJECT REPORT
407 Transitway, Hurontario Street to Highway 400 – Regional Municipalities of Peel and York, Ontario Ministry of Transportation

THE PROJECT

The Ontario Ministry of Transportation (MTO) has completed an Environmental Project Report in accordance with Ontario Regulation 231/08, Transit Projects and Metrolinx 
Undertakings for the 407 Transitway from west of Hurontario Street at the boundary of the Cities of Brampton and Mississauga to east of Highway 400 in the City of Vaughan. The 
407 Transitway includes a fully grade separated transit facility on an exclusive right-of-way, running parallel to the 407 ETR Corridor. The Transitway facility consists of 23.7 km of a 
runningway and seven stations including the Hurontario Street Station, Dixie Road Station, Airport Road Station, Goreway Drive Station, Highway 50 Station, Highway 27 Station and 
Pine Valley Drive Station. A number of additional sites within the study area are also being protected for environmental compensation. Subject to the outcome of the study, the 407 
Transitway will be implemented initially as Bus Rapid Transit (BRT). 

This 23.7 km segment forms part of the 150 km 
long high-speed interregional facility planned to 
be ultimately constructed on a separate right-
of-way that parallels 407 ETR from Burlington to 
Highway 35/115. This Transitway is a component 
within the official plans of the stakeholder 
municipalities and of the Province’s commitment 
to support transit initiatives in the Greater Golden 
Horseshoe through the Metrolinx Regional 
Transportation Plan.

The Process

The environmental impact of this transit project 
was assessed and an Environmental Project 
Report has been prepared according to the 
Transit Project Assessment Process (TPAP) as prescribed in Ontario Regulation 231/08, Transit Projects and Metrolinx Undertakings.

The Environmental Project Report for the 407 Transitway is now available for a 30-day review period starting August 23, 2018 at the following locations:

Ministry of the Environment, Conservation and Parks
Environmental Assessment and Permissions Branch
135 St. Clair Avenue West, Toronto, ON  M4V 1P5
tel: 416-314-8001 or 1-800-461-6290
Monday to Friday: 8:30 a.m. - 5:00 p.m.

Ministry of the Environment, Conservation and Parks 
Halton-Peel MECP District Office
Suite 300, 4145 North Service Road, Burlington, ON  L7L 6A3 
tel: 905-319-3847 or 1-800-335-5906
Monday to Friday: 9:00 a.m. - 5:00 p.m.

Brampton Public Library - Chinguacousy Branch
150 Central Park Drive, Brampton, ON  L6T 1B4
Monday to Thursday: 10:00 a.m. - 9:00 p.m.
Friday: 10:00 a.m. - 6:00 p.m.
Saturday: 10:00 a.m. - 5:00 p.m.
Sunday: 1:00 p.m. - 5:00 p.m. 

City of Brampton - Brampton City Hall
Information Desk, 2 Wellington Street West
Brampton, ON  L6Y 4R2
Monday to Friday: 8:30 a.m. - 4:30 p.m.

City of Vaughan - Vaughan City Hall
2141 Major Mackenzie Drive
Vaughan, ON  L6A 1T1
Monday to Friday: 8:30 a.m. - 4:30 p.m.

Ministry of Transportation - Central Region
159 Sir William Hearst Avenue, 3rd Floor, Building D
Toronto, ON  M3M 0B7
Monday to Friday: 8:30 a.m. - 4:30 p.m.

The Environmental Project Report is also available for download at www.407Transitway.com.

Interested persons are encouraged to review this document and provide comments by September 24, 2018 to the project contacts listed below:

Graham DeRose
MTO Project Manager
Ministry of Transportation, Central Region
Planning & Design Section
159 Sir William Hearst Avenue, 4th Floor, Toronto, ON  M3M 0B7
tel: 416-235-5255 / fax: 416-235-3576
e-mail: graham.derose@ontario.ca

Chris Bishop
Consultant Project Manager
Parsons
625 Cochrane Drive, Suite 500
Markham, ON  L3R 9R9
tel: 905-917-3201
e-mail: chris.bishop@parsons.com

There are circumstances where the Minister of the Environment, Conservation and Parks has the authority to require further consideration of the transit project, or impose conditions on it. 
These include if the Minister is of the opinion that:

• The transit project may have a negative impact on a matter of provincial importance that relates to the natural environment or has cultural heritage value or interest; or,
• The transit project may have a negative impact on a constitutionally protected Indigenous Community or treaty right.

Before exercising the authority referred to above, the Minister is required to consider any written objections to the transit project that he or she may receive within 30 days after the Notice 
of Completion of Environmental Project Report is first published.

If you have discussed your issues with the proponent and you object to the identified change to the project, you can provide a written submission to the Minister of the Environment, 
Conservation and Parks no later than September 24, 2018 to the address provided below. All submissions must clearly indicate that an objection is being submitted and describe any 
negative impacts to matters of provincial importance (natural/cultural environment) or Indigenous Community rights.

Environmental Approvals & Permissions Branch
Ministry of the Environment, Conservation and Parks
Environmental Assessment Services Section
135 St. Clair Avenue West, 7th Floor, Toronto, ON  M4V 1P5
Attention: Yves Dagssie, Special Project Officer
tel: 416-314-7222 or 1-800-461-6290 / fax: 416-314-8452
e-mail: EAASIBGen@ontario.ca

If not already provided, a copy of the objection will be forwarded to the proponent by the ministry.

All personal information included in a submission – such as name, address, telephone number and property location – is collected, maintained and disclosed by the Ministry of the 
Environment, Conservation and Parks for the purpose of transparency and consultation. The information is collected under the authority of the Environmental Assessment Act or is 
collected and maintained for the purpose of creating a record that is available to the general public as described in s.37 of the Freedom of Information and Protection of Privacy Act. 
Personal information you submit will become part of a public record that is available to the general public unless you request that your personal information remain confidential. For more 
information, please contact the Special Project Officer or the Ministry of the Environment, Conservation and Parks’ Freedom of Information and Privacy Coordinator at 416-327-1434. If 
you have any accessibility requirements in order to participate in this project, please contact one of the Project Team members.

First Published on August 23, 2018.



BLEED

AVIS D’ACHÈVEMENT DU RAPPORT DE PROJET ENVIRONNEMENTAL
Rue piétons-autobus 407, de la rue Hurontario à l’autoroute 400  

Municipalités régionales de Peel et de York, ministère des Transports de l’Ontario
LE PROJET

Le ministère des Transports de l’Ontario (MTO) a terminé le rapport de projet environnemental conformément au Règlement de l’Ontario 231/08, Transit Projects and Metrolinx 
Undertakings pour la rue piétons-autobus 407 de l’ouest de la rue Hurontario à la frontière des villes de Brampton et de Mississauga jusqu’à l’est de l’autoroute 400 dans la ville 
de Vaughan. La voie réservée 407 comprend un réseau de transport en commun entièrement séparé sur une voie exclusive parallèle au corridor de l’autoroute express à  
péage 407. Les installations de la rue piétons-autobus sont composées de 23,7 km de voie de roulement et de sept stations, soit les stations de la rue Hurontario, de la rue 
Dixie, de la rue Airport, de la rue Goreway, de l’autoroute 50, de l’autoroute 27 et de la rue Pine Valley. Un certain nombre de sites supplémentaires dans la zone de l’étude sont 
également protégés à des fins d’indemnisation environnementale. Sous réserve des conclusions de l’étude, la voie réservée 407 sera mise en place d’abord comme une voie de 
service rapide par bus (SRB).

Ce segment de 23,7 km fait partie de la voie interrégionale haute vitesse de 150 km qui sera construite au final comme une voie séparée parallèle à l’autoroute express à  
péage 407 de Burlington jusqu’à la route 35/115. Cette voie réservée est un composant des plans officiels des municipalités responsables et de l’engagement de la province à 
appuyer les initiatives relatives au transport en commun dans la grande région du Golden Horseshoe dans le cadre du Plan de transport régional de Metrolinx.

LE PROCESSUS

L’impact environnemental de ce projet de transport en commun a été évalué et un rapport de projet environnemental a été préparé conformément au processus d’évaluation des 
projets de transport en commun, prévu dans le Règlement de l’Ontario 231/08, Transit Projects and Metrolinx Undertakings.

Le rapport de projet environnemental pour la rue piétons-autobus 407 est maintenant accessible pour une période d’examen de 30 jours commençant le 23 août 2018 aux 
emplacements suivants :

Ministère de l’Environnement, de la Protection  
de la nature et des Parcs
Direction des évaluations et  
des permissions environnementales 
135, avenue St. Clair Ouest
Toronto (Ontario) M4V 1P5
tél. : 416 314-8001 ou 1 800 461-6290
Du lundi au vendredi : 8 h 30 à 17 h

Ministère de l’Environnement, de la Protection de  
la nature et des Parcs
Bureau de district de Halton-Peel
Bureau 300, 4145, rue North Service
Burlington (Ontario) L7L 6A3 
tél. : 905 319-3847 ou 1 800 335-5906
Du lundi au vendredi : 9 h à 17 h

Bibliothèque publique de Brampton  
Succursale de Chinguacousy 
150, rue Central Park, Brampton (Ontario) L6T 1B4 
Du lundi au jeudi : 10 h à 21 h
Vendredi : 10 h à 18 h
Samedi : 10 h à 17 h
Dimanche : 13 h à 17 h

Ville de Brampton – Hôtel de Ville de Brampton 
Bureau d’information, 2, rue Wellington Ouest
Brampton (Ontario) L6Y 4R2
Du lundi au vendredi : 8 h 30 à 16 h 30

Ville de Vaughan – Hôtel de Ville de Vaughan 
2141, rue Major Mackenzie
Vaughan (Ontario) L6A 1T1
Du lundi au vendredi : 8 h 30 à 16 h 30

Ministère des Transports, région du Centre
159, avenue Sir William Hearst, 3e étage, bâtiment D 
Toronto (Ontario) M3M 0B7
Du lundi au vendredi : 8 h 30 à 16 h 30

Le rapport de projet environnemental peut également être téléchargé au www.407Transitway.com.

Les personnes intéressées sont invitées à consulter ce document et à fournir leurs commentaires au plus tard le 24 septembre 2018 aux personnes-ressources du projet ci-dessous :

Graham DeRose
Chargé de projet du ministère des Transports
Ministère des Transports, région du Centre
Service de la planification et de la conception
159, avenue Sir William Hearst, 4e étage, Toronto (Ontario) M3M 0B7 
tél. : 416 235-5255 / téléc. : 416 235-3576
courriel : graham.derose@ontario.ca

Chris Bishop
Chargé de projet de firme de conseils 
Parsons
625, route Cochrane, bureau 500 
Markham (Ontario) L3R 9R9
tél. : 905 917-3201
courriel : chris.bishop@parsons.com

Dans certaines circonstances, le ministre de l’Environnement, de la Protection de la nature et des Parcs a l’autorité pour demander un examen approfondi d’un projet de transport 
en commun ou imposer des conditions sur le projet. Il s’agit de situations lors desquelles le ministre croit que :

•	 le projet pourrait avoir une incidence négative sur une question d’importance provinciale en lien avec l’environnement naturel, ou s’il possède une valeur ou un intérêt culturel;
•	 le projet pourrait avoir une incidence négative sur une communauté autochtone bénéficiant d’une protection constitutionnelle ou sur un droit conféré par traité.

Avant d’exercer ce droit susmentionné, le ministre doit tenir compte de toutes les objections écrites concernant le projet de transport en commun qu’il pourrait recevoir durant les 
30 jours suivant la première publication de l’avis d’achèvement du rapport de projet environnemental.

Si vous avez discuté de vos préoccupations avec le promoteur et que vous vous opposez au changement concernant ce projet, vous pouvez fournir une demande écrite au 
ministre de l’Environnement, de la Protection de la nature et des Parcs au plus tard le 24 septembre 2018 à l’adresse mentionnée ci-dessous. Toutes les demandes doivent 
clairement préciser qu’une objection est déposée et décrire tous les effets négatifs sur des questions d’importance provinciale (environnement naturel ou culturel) ou les droits des 
communautés autochtones.

Direction des évaluations et des permissions environnementales 
Ministère de l’Environnement, de la Protection de la nature et des Parcs - Section des évaluations environnementales
135, avenue St. Clair Ouest, 7e étage
Toronto (Ontario) M4V 1P5 
À l’attention de : Yves Dagssie, agent des projets spéciaux
tél. : 416 314-7222 ou 1 800 461-6290 
téléc. : 416 314-8452
courriel : EAASIBGen@ontario.ca

Si elle ne lui a pas été fournie, une copie de l’objection sera transmise par le ministère au promoteur du projet.

Tous les renseignements personnels inclus dans une soumission, tels que le nom, l’adresse, le numéro de téléphone et l’emplacement de la propriété, sont recueillis, conservés et 
divulgués par le ministère de l’Environnement, de la Protection de la nature et des Parcs à des fins de transparence et de consultation. Ces renseignements sont recueillis en vertu 
de la Loi sur les évaluations environnementales ou sont recueillis et conservés en vue de créer un dossier qui sera mis à la disposition du grand public, comme le décrit l’article 37 
de la Loi sur l’accès à l’information et la protection de la vie privée. Les renseignements personnels feront partie d’un dossier public qui sera à la disposition du grand public, sauf 
si vous demandez qu’ils soient tenus confidentiels. Pour de plus amples renseignements, veuillez prendre contact avec l’agent(e) des projets spéciaux ou la coordonnatrice ou le 
coordonnateur de l’accès à l’information et de la protection de la vie privée du ministère de l’Environnement, de la Protection de la nature et des Parcs au 416 327-1434. Si vous 
avez des exigences en matière d’accessibilité pour participer à ce projet, veuillez prendre contact avec l’un des membres de l’équipe du projet.

Première publication le 23 août 2018.

rue Derryrue Derry

P E E L
Ville deVille de

Brampton

avenue Steelesavenue Steeles 

ru
e H

ur
on

tar
io

ru
e H

ur
on

tar
io

Au
tor

ou
te 

 41
0

Au
tor

ou
te 

 41
0

ru
e D

ixi
e 

ru
e D

ixi
e 

ro
ute

 A
irp

or
t 

ro
ute

 A
irp

or
t 

ro
ute

 G
or

ew
ay

 
ro

ute
 G

or
ew

ay
 

Auto
rou

te 4
27

Auto
rou

te 4
27

Auto
rou

te 4
00

Auto
rou

te 4
00

Au
tor

ou
te 

2

Au
tor

ou
te 

27
rue

 M
art

in 
Gr

ov
e

rue
 M

art
in 

Gr
ov

e
av

en
ue

 Ki
pli

ng
 

av
en

ue
 Ki

pli
ng

 

rou
te P

ine
 V

rou
te P

ine
 Va

lley
 

rue
 W

e
rue

 W
est

on 

Autoroute 7

Autoroute 7

Autoroute 407

Autoroute 407

Autoroute 407
Autoroute 407

av
en

ue
 Is

ling
ton

av
en

ue
 Is

ling
ton

 

P E E L
Ville deVille de

Mississauga

Y O R K
Ville deVille de

Vaughan

T O R O N T O
2 0 21

Kilometres

LÉGENDE  

Zone de l’étude 

Frontière municipale

Route


